

目 录

加强社会体制建设的思路与对策研究	秦德君/3
政府创新社会管理新方式的对策研究	
—— 以上海为例	白庆华/26
上海发展进口高端消费品牌研究	朱 桦/42
城乡一体化过程中上海农村社会事业发展对策研究	顾海英/52
上海增加农民财产性收入新途径研究	方志权/78
上海为农服务合作社的发展新路初探	叶 骏/85
开放条件下的经济增长、模式转型与企业发展研究	
—— 基于长三角的调查与思考	杨上广/90
我国海洋第三产业发展特征分析及对策研究	吴 凯 谭春兰/97
“十二五”上海青少年工作的战略性与布局性研究	童 潇/105

Contents

Research on the ideas and countermeasures to strengthen the construction of social institution	<i>Qing Dejun/3</i>
Research on the innovative ways of government's social managements	<i>Bai Qinghua/26</i>
Research on the development of Shanghai's imported high-end brands	<i>Zhu Hua/42</i>
Research on the development of rural social undertakings during the process of the integration of urban and rural areas	<i>Gu Haiying/52</i>
Research on the new ways to increase the property income of Shanghai farmers	<i>Fang Zhiqian/78</i>
Research on the new approach of the development of cooperative organizations aimed at agricultural services	<i>Ye Jun/85</i>
A Study on Economic Growth, Mode Transformation and Enterprise Development Under Opening Condition	——	<i>Yang Shangguang/90</i>
Characteristics and Countermeasures of Marine Tertiary Industry in China	<i>Wu Kai Tan Chunlan /97</i>
The strategic and layout issues of Shanghai's youth work during 12th-year-plan period	<i>Tong Xiao/105</i>